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1. Status og opfølgning – 15 min 
Formanden 
Orientering om ændring i dagsordenens struktur 
Orientering om at der nu er parkeringsmuligheder ved kirken 
orientering om at punkter fra det høringssvar indsendt af Fællesbestyrelsen vedr. daginstitutionen 
er taget med videre. 
Orientering om dialog med kirken vedr. konfirmationsundervisning. 
Velkommen til ny afdelingsleder på Engumhus, Rikke Markmann 
Almen skolen 
Indsats i 5. klasse med læringskonsulenter fra forvaltningen. 
Elev fra 0. er flyttet til anden skole. Elev fra 5. årgang flytter fra området 
Indsats i indskolingen med flere resurser i undervisning og SFO, ny skolepædagog, Camille er 
midlertidigt ansat til opgaven, primært 0-2. klasse. Dette opleves af medarbejdere som værende 
meget positivt og der er tilfredshed med at ledelsen er proaktiv i forhold til at skaffe resurser. 
Trine Bak Jensen ansættes i en trainee lærerstilling. 
Personalesag er afsluttet.  
Der er ansat en ny lærer pr. 1. april 
Der er meget fravær blandt medarbejderne. 
Der er fokus på elevfravær 
Engumhus 
Individuelle samtaler med alle medarbejdere 
Lærer ansat i vikariat indtil ferien. 
Der afholdes statusmøder på alle børn 
Engum Børnehus 



Der er meget fravær blandt medarbejderne. 
Der er ansat ny pædagog i vuggestuen, Maria. 
Norsk pædagogstuderende, Trude i 4 ugers praktik 
Der arbejdes med biodiversitet, der samarbejdes med daginstitutionerne Kirkebakken og 
Tirsbækgård og gartneren. 

2. Tilsyn i daginstitutionen- EG og JL -20 min 
Der har været afholdt ordinært, uanmeldt tilsyn med efterfølgende tilsynsmøde.  
Da vi ikke har modtaget rapporten endnu, udsættes punktet til næste møde, der er sket en del 
forbedringer siden forrige tilsyn. 

3. Timefordelingsplanen, CL – 10 min 
Gennemgang og godkendelse af timefordelingsplanen 
Skoledagen afkortes for mellemtrinnet med 2 timer, som konverteres til 2 timer med 2 voksne. 
Dobbeltlektioner placeres i samarbejde mellem ledelse og medarbejdere.  
Dette sker i en plan over de næste 3 år, startende med kommende 4. klasse. 
Opmærksomhed på at 6. klasse er på vej til udskolingen, som ikke er reduceret i timer 

4. Høringssvar, resursemodel på klubområdet, JL – 10 min 
JL udarbejder høringssvar, som sendes til Brian til godkendelse og herefter indsendes. Høringssvaret 
udsendes med referatet. 

5. Princip for undervisningens organisering, punkt fra forrige møde, CL – 30 min, bilag 1 
Fællesbestyrelsen deles i 2 grupper og arbejder med input. 
Der arbejdes i 2 grupper, som kommer med skriftlige input til et efterfølgende arbejde i en 
arbejdsgruppe bestående af CL, NH, Tina og Merete 

6. Godkendelse af Trafik politik, JL – 5 min, bilag 2 eftersendes efter vinterferien 
Trafik politik er godkendt med rettelser 

7. Information om kursus for forældrebestyrelser i dagtilbud, Nanne og JL, 5 min 
JL informerede kort om dagen, som var virkelig inspirerende med mulighed for samtaler mellem 
forældre og leder. Opfordring til at mange flere deltager næste gang 

8. Kapacitet – fremtiden – plads til alle, Brian – 25 min 
Dialog i Fællesbestyrelsen om fremtidens kapacitetsudfordringer – kan vi finde plads til alle dem der 
gerne vil være her og fortsat have fokus på værdierne og leve op til krav om høj kvalitet. 
Det er lige nu børnehuset der er mest pres på, med for lidt plads der udfordrer både børn og 
medarbejdere. I ledelsen oplever vi ikke at løsninger med børn i/på andre lokaliteter giver den 
nødvendige sammenhængskraft og høj kvalitet og vi vil blive meget udfordret i ydertimer hvor alle 
børn skal være i huset. 
Alle vil gerne være med til at tænke nyt og kigge på nye muligheder. 
Der er delte meninger om ønsket om at blive større. Nogle forældre ønsker at bevare det lille og 
nære tilbud, som Landsbyordningen er nu, andre ønsker at vi vokser. 
I skolen er der et stort ønske om at blive 2 sporet, da det vil gavne fagligheden og muligheden for 
relationer for alle børn. 
I Landsbyordningen ønsker vi at der er plads til alle børn, der gerne vil være her, men det må ikke 
være på bekostning af høj kvalitet, sammenhængskraft og værdierne. 

 

 

 




